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Jaarverslag 2024 Bewonersorganisatie Rivierenbuurt 
 
1. Bestuur 
Het bestuur bestaat op dit moment uit 5 leden. 
De voorzitter wil haar functie op termijn graag ter beschikking stellen, de secretaris functie wordt 
nog steeds tijdelijk ingevuld. 
Er zijn twee aspirant-leden die deze status voorlopig nog willen behouden. 
 
2. Statuten en ledenadministratie 
De vereniging telt op dit moment 133 leden waarvan er ruim 100 hebben aangegeven incidenteel 
wel iets actiefs voor de vereniging te willen doen. 
Er zijn totaal 156 belangstellenden (incl. de leden) die regelmatig onze digitale nieuwsbrief 
ontvangen. In principe versturen we die 4 x per jaar, maar als er aanleiding is, soms ook extra. 
De ledenadministratie is geactualiseerd. 
 
3. Buurtkrant 
De buurtkrant functioneert zelfstandig met een eigen redactie, eigen budget, een vaste bijdrage van 
de buurtvereniging. Het bestuur is akkoord gegaan met de uitbesteding van de acquisitie. Er zijn 4 
buurtkranten uitgegeven. 
 
4. Website 
De website is geactualiseerd. Wel beperken we ons tot de belangrijkste informatie door het gebrek 
aan vrijwillige redactieleden. Het kan beter, maar daarvoor hebben we meer hulp nodig. Zo zou 
iemand die de buurtagenda bijhoudt erg welkom zijn. 
In 2024 is ook een start gemaakt met het ontwikkelen van een nieuw logo voor de 
bewonersorganisatie. 
 
5. De Stroming 
Ook dit jaar hebben wij samengewerkt met De Stroming. Onder andere werd bijgedragen aan het 
kerstdiner, driewielfiets en Senioren café. 
Ook is er geprobeerd de (bestuurlijke) afstand tussen Bewonersorganisatie en de Stroming te 
verkleinen, alleen heeft dat nu nog weinig concreets opgeleverd. 
 
6. Schouw 
Het inspecteren van diverse onderhoudssituaties in de buurt (onderhoud trottoirs, overgroeiende 
heggen en struiken, foutgeparkeerde fietsen etc) wordt ad hoc uitgevoerd door bestuursleden. Via 
de website vd gemeente wordt de gemeente gevraagd actie te ondernemen. 
 
7. Leefbaarheid 
De gemeente maakte zich zorgen over de leefbaarheid van de Rivierenbuurt. Er zijn in 2023 een 
zevental bijeenkomsten geweest met oa gemeente, WIJ, MFC de Stroming, bestuur, 
bewonersorganisatie en een paar vrijwilligers. Het initiatief van de gemeente wordt onderschreven 
en er zijn een aantal concrete verbeteracties voor 2024 afgesproken welke zullen worden betaald uit 
het Leefbaarheidsbudget. Onze aanspreekpunt is Henk Kosmeijer (gebiedsmanager Zuid). De 
komende jaren zal dit project op deels op de agenda blijven staan, maar anders worden 
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vormgegeven omdat het experiment als zodanig wordt afgesloten. Toch hoopt het bestuur hoop dat 
nog meer buurtbewoners gaan aansluiten. Het gaat over hele concrete zaken met een grote kans op 
daadwerkelijke uitvoering. Verder lijken de leefbaarheidscijfers in de gemeentelijke monitor al iets te 
verbeteren, maar het is nog veel te vroeg om daar echt uitspraken over te doen. 
 
8. Groen 
De struikenactie, aanleg boomspiegels en geveltuinen zijn ook dit jaar uitgevoerd. De animo onder de 
buurtbewoners voor de struikenacties blijft groot, veel positieve reacties. Onze ambities rond de 
vergroening van de buurt zijn hoog. In dat kader hebben wij weer rondes gemaakt door de wijk en 
plekken genoteerd waar meer groen mogelijk is. Het overleg met de gemeente over vervanging van 
dood gegane bomen heeft nog niet geleid tot vervanging door nieuwe bomen. 
Grote wens bleef vooral de vergroening en verfraaiing van het plein voor de Plus. Deze actie wordt 
in de werkgroep Leefbaarheid verder opgepakt maar mede door hoge kosten en moeilijke 
samenwerking met een betrokken vastgoedeigenaar is besloten om in 2024 niet verder op dezelfde 
manier door te gaan maar ons nu te concentreren op uitvoering van de aangepaste, haalbare delen 
van het plan. Voorlopig betreft dit vooral het deel dat eigendom is van de gemeente. 
Nieuw speerpunt is het verbindingsprogramma. Daarin streven wij naar een groene loper tussen het 
Stadspark, het nieuwe Zuiderplein (Station) en het Zuiderplantsoen (Papiermolentunnel) waarbij we 
vooral ook bij de gemeente erop aansturen dat er ook meer in grote lijnen gedacht moet worden en 
minder in de losstaande stukjes zoals de Parkweg, het Emmaviaduct of de Rijnstraat. 
Begin september hebben we nog een groene avond georganiseerd waarin we onze ideeën en 
plannen hebben besproken met bewoners, de wijkwethouder Manouska Molema en Wim Vogt van 
Okra landschapsarchitecten. 
  
9. Cultuurcoach / Streetart / Emmaviaduct 
Sinds januari 2024 is er vanuit bijVrijdag en de gemeente de zgn. cultuurcoach actief in en voor onze 
wijk. Idee is dat zij op een laagdrempelige manier bewoners in contact laat komen met allerlei 
vormen van cultuur. Samen met de gemeente is in 2024 begonnen aan het streetart project, en aan 
de vrijheidsmaaltijd en social sofa, beide samen met de bewonersorganisatie. 
En tot ons genoegen constateren wij dat onder het Emmaviaduct bij de Zuidelijke parkeerplaatsen 
ook e.e.a. aan mooie graffiti ‘ontstaat’ op de zuilen. 
 
10. Milieustraat 
Ook dit jaar is er weer een milieustraat houden. Deze dienst van de gemeente van de gemeente 
wordt door de buurtbewoners zeer op prijs gesteld. 
 
11. Kerstboom 
Wederom dankzij met name de inzet van DA drogist Mirjam staat er elk jaar een kerstboom op het 
plein voor de PLUS. Met een financiële bijdrage van de bewonersorganisatie. 
 
12. Netwerkbijeenkomsten 
Dit jaar zijn weer twee bijeenkomsten gehouden voor de mensen die op één of andere manier 
beroepsmatig bij de Rivierenbuurt betrokken zijn. Beide bijeenkomsten waren goed bezocht en er is 
vooral veel kennis gemaakt met elkaar en elkaars bezigheden. Komende jaren gaan we hier mee door 
en dan iets meer met een thema per bijeenkomst. 
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13. Diverse gespreksavonden 
Bestuursleden hebben een aantal keer meegedaan als gespreksleider bij bewonersavonden door o.a. 
Patrimonium (renovatie Merwede/Schelde) en Gemeente (aanpak Parkweg). 
 
14. Stationsgebied/spoorzone 
Parkweg 
De gemeente wil de Parkweg opknappen. Er zijn intussen een aantal overleggen geweest tussen 
bewoners van de Rivierenbuurt en verantwoordelijken bij de gemeente. Dit gebeurt zowel in kleinere 
kring waarin we ons goed gehoord voelen, als in grotere bijeenkomsten waarin bijvoorbeeld de 
samen ontwikkelde plannen worden gepresenteerd en de grote lijnen worden geschetst. Bij deze 
overleggen is er ook intensieve deelname vanuit de Grunobuurt omdat de Parkweg daar ook 
doorheen loopt. 
Onlangs is een voorlopig ontwerp gepresenteerd maar is ook duidelijk geworden dat de uitvoering 
nog lang op zich zal laten wachten.  Eerst zal de insnijding van het Emmaviaduct moeten plaatsvinden 
om het nieuwe busstation toegankelijk te maken. 
Vanuit dit overleg hebben we samen met de gemeente en WIJ de Burendag ingevuld met 
heggensnoeien aan de Parkweg. Dit was hard nodig en hopelijk wordt dit in de toekomst door de 
bewoners zelf gezamenlijk opgepikt. Het enthousiasme en de deelname waren er in ieder geval wel. 
Stationsgebied 
Naast het Parkwegoverleg zijn er ook nog bijeenkomsten van het Spoorcafé en de Brede 
klankbordgroep Stationsgebied. Ook daarin zijn we vertegenwoordigd en hebben we de indruk dat 
we enigszins van invloed kunnen zijn, en dan vooral rond klimaatadaptatie en 
vergroening/biodiversiteit. 
 
15. Aanpak Ring Zuid 
Ondanks intensieve deelname aan veel avonden (klein, groot) en workshops bleef het vooral 
eenrichtingsverkeer tussen ARZ en bewoners; weinig ruimte voor meedenken en vaak alleen maar 
presenteren van de verdere uitwerking en invulling van de plannen.  
Ook daarom is de Werkgroep Ovonde Anders dit jaar verder gegaan en nadat er bezwaar tegen 
vergunning gemaakt is (verworpen en vrijwel niets mee gedaan…) hebben we besloten in beroep te 
gaan (Rechtbank), vooral toch ook om veranderde aanpak een stuk beter te laten invullen. 
In een heel laat gestart speciaal overleg tussen BO en ARZ overleg over invulling van het Groen bij de 
Maaslaan, het Maaspad en het Hoornsediep o.z. lijken we nu misschien toch wat meer invloed te 
hebben verworven, maar eigenlijk dus veel te laat. 
 
 
16. Verder 
We weten dat we in dit verslag niet alles van het laatste jaar aan de orde laten komen, maar dat we 
wel een goede indruk geven van hoe en waarmee we als BewonersOrganisatie Rivierenbuurt bezig 
zijn. Enkele zaken die we niet verder uitwerken zijn: 

- Rammstein Oordopjes vanuit extra geld gemeente wegens foute communicatie en NIET 
vanwege overlastcompensatie. 

- Struikenactie 
- Barestraat opgepakt/ aan begonnen 
- Deelname Kerstmarkt 2024 (ARZ, bij Papiermolen) 
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- Gemeente vraagt aandacht voor participatiebeleid; deelname aan aantal bijeenkomsten 
- Samenwerking met buurtvereniging Herepoort 


